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Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13.
Ärende ||. Svar pa motion nr 21/2022 från Ingela Vesterlund och Gunilla Niss (S) —Eleveri

Rydbo skola önskar en konstgräsplan

Då EU-kommissionen beslutat om en begränsning av mikropattiklar av syntetiska polymerer,

vilket innebär att försäljning av plastgranulat till konstgräsplaner förbjuds (från och med 2023-10-

23) anser Miljöpartiet att det är viktigt att hänsyn till detta tas så att arbetet med en eventuell

framtida konstgräsplan blir miljömässigt korrekt utfört. Med det sagt bifaller Miljöpartiet

motionen.

Kenneth Johansson (MP)
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